
Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
Hilde Kristin Sandvik meldte seg inhabil under behandling av saken, pga leder i ØBK. 
 
Øyvind Nøss (SV) fremmet følgende forslag: 
Ørland SV foreslår å utsette saken til en har fått sett mer på erfaringer og bruk av 
alternativt til gummigranulat på Gryta. 
 
Knut Ring (A) fremmet følgende forslag til nytt punkt 2 i komiteens innstillingen: 

1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
 

2.  Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. 
Mx banen flyttes til Ørland stadion. 

 
Gummigranulatfanger (filter) plasseres i avrenningskum, og med det sikre at 
granulatene ikke forsvinner i avløp. 

 
Ristdrenering rundt banen, eller flere drenskummer for oppsamling av granulat 

 
Fiberduk, som legges rundt hele eller deler av banen 

 
Etablere «utgangsparti» fra banen som alle brukere må gjennom, hvor det er koster 
og rister for fjerning av granulat fra sko, klær, kropp 

 
Etablere område på langside/kortside med fast dekke for snø deponi, slik at granulat 
enklere kan legges tilbake på banen etter vinteren. 
 

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
 
Thor Bretting (H) fremmet følgende alternativt punkt 1: 
Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, med undervarme. 
  
Marit Sletten (H) fremmet følgende nytt forslag punkt 4: 
Sikkerhetssone rundt banen som er markert som lysegrått, asfaltert. Gjøres om til kunstgress. 
Forlenger sikkerhetssonen i kunstgress helt ut til gjerdet. Asfaltert sikkerhetssone i overgang 
mellom hovedbane og treerbane/femmerbaner legges i kunstgress. 
 
Det etableres et solid gjerde i tre. Anbefaler å se på anleggene til Nationalkameratene og 
Orkanger IL. 
 
 
Votering  
Utsettelsesforslag fremmet av Øyvind Næss (SV), falt med 5 stemmer. 
Punkt 1: Forslag fremmet av komite oppvekst, kultur og idrett ble satt opp mot forslag 
fremmet av Thor Bretting (H). Thor Bretting (H) sitt forslag falt mot 5 stemmer. 
Punkt 2: Forslag fremmet av komite for oppvekst, kultur og idrett ble satt opp mot forslag til 
fremmet av Knut Ring (A). Forslag fremmet av Knut Ring (A) ble vedtatt mot 1 stemme. 
Punkt 3: Komite for oppvekst, kultur og idrett sitt forslag ble enstemmig vedtatt. 
Piunkt 4: Forslag fremmet av Marit Sletten (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 
1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
2. Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. Mx 

banen flyttes til Ørland stadion. 
 

Gummigranulatfanger (filter) plasseres i avrenningskum, og med det sikre at 
granulatene ikke forsvinner i avløp. 

 
Ristdrenering rundt banen, eller flere drenskummer for oppsamling av granulat 

 
Fiberduk, som legges rundt hele eller deler av banen 

 
Etablere «utgangsparti» fra banen som alle brukere må gjennom, hvor det er koster 
og rister for fjerning av granulat fra sko, klær, kropp 

 
Etablere område på langside/kortside med fast dekke for snø deponi, slik at granulat 
enklere kan legges tilbake på banen etter vinteren. 

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
4. Sikkerhetssone rundt banen som er markert som lysegrått, asfaltert. Gjøres om til 

kunstgress. Forlenger sikkerhetssonen i kunstgress helt ut til gjerdet. Asfaltert 
sikkerhetssone i overgang mellom hovedbane og treerbane/femmerbaner legges i 
kunstgress. 
 
Det etableres et solid gjerde i tre. Anbefaler å se på anleggene til 
Nationalkameratene og Orkanger IL. 
 

 
 


